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 AIKIKAI FOUNDATION AIKIDO WORLD HEADQUARTERS 合氣會國際總部


 Documentation for Recommendation of
High Dan Ranks (5thand 6thDan)有關推薦高段者(5和6段)文件



As already informed, the recommender should fill in the Aikikai Form for recommendation with his/her signatureto submit it to Hombu. In addition,the recommender should prepare ashort document (one sheet of A4 size or Letter size paper) stating the reason for recommendation.
誠如已通知您.推薦者需填寫合氣會表格加不忘簽名外.推薦者亦須準備一簡短文件(一張A4或信紙格式)述明推薦理由

In the saidshort document the recommender shall state about the candidate’s activities after he/she was awarded present Dan rank referring tothe candidate’s daily Aikido activities and accomplishment, if any, as an instructor and practitioner of Aikido. 
上述文件推薦者須述明申請人自取得目前段為起之日常合氣道活動和如有任何做為一個合氣道指導者和實踐者之成就

Also in the said document the recommender should guarantee that the candidate has correct and sufficient understanding about Aikido philosophy and Aikikai’s authority and function to become a higherDan rank holder.
在文件裡推薦者並應保證申請人具有正確和充分的理解有關合氣道之哲理和合氣會的職權功能等以成為一高段擁有者
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